
 
PROTOKÓŁ 

LV sesja Rady Gminy Bieliny z dnia 30 maja 2023 r. 
LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

 

lp nazwisko imie status podpis 

1 Bernat Elżbieta obecna   

2 Bernat Robert obecny   

3 Bęben Jerzy obecny   

4 Brożyna Jan obecny   

5 Brożyna Marcin obecny   

6 Brożyna Marek obecny   

7 Durlej Henryk obecny   

8 Gawęcki Józef obecny   

9 Herbuś Barbara obecna   

10 Pawlik Krzysztof obecny   

11 Piotrowski Dariusz obecny   

12 Rzepka Dorota obecna   

13 Sala Dariusz obecny   

14 Sitek Grażyna obecna   

15 Szczepaniak Emil obecny   

 

 

obecni 15 

wszyscy 15 

procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

  

 



PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

 
Obrady sesji rozpoczęły się o godzinie 10.30. 

 

W sesji udział wzięło 15 radnych. Na sali obrad obecni byli: Wójt Gminy Bieliny 

– Sławomir Kopacz, Emilia Bąk - Skarbnik Gminy Bieliny, Jadwiga Wójcik – Sekretarz 

Gminy Bieliny, Przewodniczący Rady Gminy Bieliny – Józef Gawęcki, 

Wiceprzewodnicząca Rady Gminy Bieliny – Elżbieta Bernat, Wiceprzewodnicząca Rady 

Gminy Bieliny  - Dorota Rzepka, radni Gminy Bieliny – Robert Bernat, Jan Brożyna, 

Henryk Durlej, Jerzy Bęben, Marek Brożyna, Marcin Brożyna, Dariusz Piotrowski, 

Barbara Herbuś, Krzysztof Pawlik, Grażyna Sitek, Dariusz Sala, Emil Szczepaniak. Na 

sali obecni byli również sołtysi. 

 

Przewodniczący Rady Gminy powitał zebranych i stwierdził quorum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

2. Przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Pan Józef Gawęcki odczytał proponowany 

porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad 

2. Przyjęcie porządku obrad 

3. Przyjęcie protokołu Nr LIV/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 25 kwietnia 

2023 roku 

4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie pomiędzy 

sesjami. 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/440/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2045 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/441/23 w sprawie zmian w budżecie gminy 

na 2023 rok 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/442/23 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVII/275/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie 

ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet przysługujących sołtysom Gminy 

Bieliny 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/443/23 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVII/276/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie 

określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnych Rady Gminy Bieliny. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/444/23 w sprawie zmiany uchwała Nr 

XXXVII/277/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie 

ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety dla Przewodniczącego Rady Gminy 

Bieliny 



10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/445/23 w sprawie zmiany uchwały w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bieliny za 2023 rok 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/446/23 w sprawie zasad nabywania, 

zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 

na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/447/23 w sprawie powołania Zespołu do 

spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na 

kadencję 2024- 2027 

13. Pytania/Odpowiedzi 

14. Zamknięcie obrad sesji 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny zarządził głosowanie nad przyjęciem 

porządku obrad. 

 

głosowanie Przyjęcie porządku obrad 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 



4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego.  

 

Porządek obrad  został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  

3. Przyjęcie protokołu Nr LIV/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 25 
kwietnia 2023 roku 

 

Przyjęcie protokołu Nr LIV/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 25 

kwietnia 2023 roku. Nikt nie wniósł uwag do sporządzonego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem protokołu Nr LIV/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 25 kwietnia 

2023 roku. 

 

głosowanie Przyjęcie protokołu Nr LIV/2023 z sesji Rady Gminy Bieliny z dnia 25 kwietnia 2023 
roku 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 maja 2023 r.   



typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

 Protokół Nr LIV/2023 z sesji rady Gminy Bieliny z dnia 25 kwietnia 2023 roku 

został w głosowaniu imiennym przyjęty 15 głosami „za”.  



4. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

pomiędzy sesjami. 

Wójt Gminy Bieliny przedstawił informację o działaniach podejmowanych w 

okresie pomiędzy sesjami tj. od 25 kwietnia 2023 roku: 

26 kwietnia - spotkaliśmy się z przedstawicielami firmy Anna-Bud, firmy która realizuje 

obiekt w Hucie Szklanej i   firmą Bristal, która w ramach Związku rozpoczyna prace 

związane ze Szlakiem Benedyktyńskim. Jak państwo wiecie w tej chwili ta sytuacja cała 

gospodarcza, która się wytworzyła po wybuchu wojny w Ukrainie powoduje, że przy 

realizacji inwestycji wieloletnich tych problemów jest sporo. Na bieżąco cały czas trwają 

rozmowy z firmami, które realizują inwestycje. Pojawiają się wnioski waloryzacyjne. 

Odbyło się również spotkanie z firmą która, realizuje budowę sali w Hucie Nowej,  ale 

tutaj wydaje się, że już jakby temat zbliża się ku końcowi i  ten obiekt tak naprawdę jest 

w trakcie odbiorów i będzie składany wniosek o pozwolenie na użytkowanie tego 

obiektu. 

3 maja - odbyły się uroczystości związane ze stuleciem działalności bielińskiej jednostki 

OSP. Wydarzenie było połączone z gminnymi obchodami Święta Konstytucji 3 Maja. 

Bardzo dziękuję wszystkim, którzy się w to zaangażowali. Państwu radnym, państwu 

sołtysom, strażakom, ale też sponsorom. 

8 maja – w Regionalnym Centrum Naukowo-Technologicznym w Podzamczu 

Chęcińskim została podpisana umowa na dofinansowanie zakupu nowego wozu 

bojowego. Dotacja pochodzi z budżetu Województwa Świętokrzyskiego. 

9 maja – odbyło  się spotkanie wójtów burmistrzów gmin, które  należą do Lokalnej 

Grupy Działania Wokół Łysej Góry. Dyskutowaliśmy też na temat nowej strategii, tego 

w jaki sposób środki, które ewentualnie udałoby się pozyskać przez Lokalną Grupę 

Działania z nowej perspektywy finansowej mogłyby być wydatkowane i w jakich 

obszarach chcielibyśmy, aby ta strategia obejmowała różnego rodzaju działania. 

11 maja -  odbyło się spotkanie Związku Gmin Gór Świętokrzyskich i też dyskutowaliśmy 

nad programami, które w tej chwili można powiedzieć, że wchodzimy w fazę ich 

realizacji. Nasz Związek Gmin Gór Świętokrzyskich jest najbardziej skuteczny w 

województwie. Udało nam się w ramach Związku z ostatniej puli pozyskać najwięcej 

pieniędzy,  ponieważ w pierwszym naborze  polskiego ładu udało nam się pozyskać 

20 000 000 zł, w drugim naborze polskiego łady udało nam się pozyskać 20 000 000 zł i 

dla gmin  popegeerowskich udało nam się pozyskać 2 000 000 zł,  42 000 000 zł środków 

z budżetu państwa. Przystępujemy do realizacji tych projektów, które zostały zgłoszone. 

Została podpisana umowa na pierwszy etap tych projektów na terenie naszej gminy tj. 

przebudowa budynku, w którym mieści się OSP w Belnie. Umowa z wykonawcą 

praktycznie już została podpisana, więc w tej chwili jesteśmy na etapie wyłonienia  

inspektora nadzoru i będziemy mogli rozpoczynać tą  inwestycję. Dofinansowanie to 

ponad 1 800 000 zł. 

 

 

 



Jesteśmy na etapie ogłoszonego drugiego przetargu tych dróg popegeerowskich.   

Gmina Bieliny w tym nie                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              

uczestniczy, ponieważ wnioski mogły składać tylko te gminy, na terenie których 

funkcjonowały państwowe gospodarstwa rolne, więc my jako Związek złożyliśmy 

wniosek, natomiast nasza gmina nie będzie miała tutaj dofinansowania, ponieważ na 

terenie gminy Bieliny PGR-u nie było.  

13 maja – w kościele parafialnym w Hucie Nowej odbyły się uroczystości odpustowe 

połączone z obchodami jubileuszu 25-lecia istnienia parafii pw. Matki Bożej Fatimskiej. 

15- 20 maja – odbył się wyjazd służbowy m.in. byliśmy oficjalną delegacją wójtów, 

burmistrzów Województwa Świętokrzyskiego w uroczystościach 79 rocznicy bitwy o 

Monte Cassino. 

21 maja – na Świętym Krzyżu po raz XVI odbył się Jarmark Świętokrzyski  

22 maja – trzy szkoły podstawowe z terenu gminy Bieliny zostaną doposażone 

w dodatkowy sprzęt komputerowy, który wesprze uczniów z Ukrainy.  W siedzibie 

Urzędu Marszałkowskiego Województwa Świętokrzyskiego odbyło się podpisanie 

umów o dofinansowanie. W spotkaniu uczestniczyli: Marszałek Województwa 

Świętokrzyskiego Andrzej Bętkowski, Wicemarszałek Renata Janik oraz Dyrektor 

Departamentu Inwestycji i Rozwoju UMWŚ Jacek Sułek.  

- w siedzibie Centrum Tradycji, Turystyki i Kultury Gór Świętokrzyskich w Bielinach 

odbyło się podpisanie umów z wykonawcami inwestycji. Dzięki dofinansowaniu 

w ramach drugiej edycji Rządowego Funduszu Polski Ład: Program Inwestycji 

Strategicznych w wysokości 20 milionów złotych pozyskanemu przez Związek Gmin 

Gór Świętokrzyskich 11 samorządów zrealizuje inwestycje 

23 maja - w Urzędzie Wojewódzkim odbyła się narada wójtów, burmistrzów, 

prezydentów z Panem Wojewodą. Omawiane były  kwestie związane z funkcjonowaniem 

systemu obronnego. Roli organów takich jak jednostki samorządu terytorialnego 

szczególnie w kontekście tego co się dzieje też, jeśli chodzi o sytuację za naszą wschodnią 

granicą. 

- odbyło się spotkanie w Urzędzie Miasta Kielce z przedstawicielami Krajowego Zasobu 

Nieruchomości. 

24 maja – odbyło się spotkanie u notariusza 

25 maja – w Hotelu Binkowski odbyło się uroczyste wręczenie czeków na realizację 

oddolnych przedsięwzięć dla Kół Gospodyń Wiejskich. KGW Kakonianki oraz KGW 

Lechowianki otrzymały dofinansowania w wysokości 6 tysięcy złotych na realizację 

przedsięwzięć mających na celu integrację lokalnych środowisk oraz podnoszenie 

zaangażowania przy wykorzystaniu społecznego potencjału. 

26 maja - w siedzibie Ministerstwa Rozwoju i Technologii w Warszawie odbyła się gala 

wręczenia nagród w ramach tegorocznej edycji konkursu „Innowacyjny Samorząd”.  

W kategorii gmin wiejskich gmina Bieliny jako jedyna z województwa świętokrzyskiego 

znalazła się w gronie nagrodzonych. Kapituła doceniła działania gminy Bieliny 

dotyczące wdrażania nowoczesnych technologii i rozwiązań służących podnoszeniu 

efektywności funkcjonowania sieci wodno-kanalizacyjnej. 

27 maja – wspólnie  z naszymi mieszkańcami, Kołami Gospodyń Wiejskich 

uczestniczyliśmy w projekcie Budzenie Sienkiewki w Kielcach  



28 maja -  w Parku Etnograficznym w Tokarni odbył się 18. Świętokrzyski Jarmark 

Agroturystyczny. W corocznej Giełdzie Agroturystycznej „Swojskie Klimaty – 

Świętokrzyskie Smaki” można było spróbować potraw przygotowanych m.in przez Koło 

Gospodyń Wiejskich z Belna. Panie z KGW w Belnie zgłosiły się również do udziału 

w konkursie na „najpiękniejsze stoisko” zdobywając pierwsze miejsce oraz w konkursie 

kulinarnym pn. „Nadziane po chłopsku”. W konkursie kulinarnym Panie zdobyły trzecie 

miejsce. 

 – w kościele parafialnym w Bielinach odbyła się msza św. w intencji ks. Prałata Jana 

Tusienia, wieloletniego proboszcza parafii w Bielinach, który przeżywał jubileusz 50-

lecia święceń kapłańskich i 76. rocznicę swoich urodzin.  

29 maja – w Kielcach odbyły się obchody święta straży pożarnej organizowane przez 

komendę Miejską Państwowej Straży Pożarnej. 

30 maja – odbyło się posiedzenie wspólne komisji rady Gminy Bieliny 

5. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/440/23 w sprawie Wieloletniej 
Prognozy Finansowej na lata 2023-2045 

 

Pan Wójt przedstawił projekty uchwał. Powiedział min.: jeśli chodzi o zmiany 

w budżecie to po stronie dochodowej wprowadzamy 40 000 zł  na                                                                                                                                                                                                                                                    

dofinansowanie do zakupu dla OSP. Następnie mamy przesunięcia między 

paragrafami, które dotyczą opłaty za zezwolenie na sprzedaż napojów alkoholowych 

Jeśli chodzi o wydatki to oczywiście wprowadzamy te środki również po stronie 

wydatkowej, ale też przesuwamy środki analizując jak wygląda wykonanie budżetu, czyli 

tam gdzie widzimy, że w budżecie środki  mogą być niewykorzystane przesuwamy na 

te działania,  w których widzimy, że np. wzrost wydatków bieżących powoduje 

konieczność zabezpieczenia większych środków niż to co mieliśmy zaplanowane w 

budżecie. Nowych zadań do budżetu nie wprowadzamy, realizujemy to co w tej chwili 

mamy przygotowane. 

Jak państwo wiecie większość tych inwestycji jest w trakcie realizacji. Natomiast 

nowych w tej chwili nie wprowadzamy, bo sytuacja związana z wydatkami jak państwo 

wiecie jest dosyć trudna, bo jednak wydatki bieżące one mocno rosną i to też skutkuje 

tym, że nie chcielibyśmy rozbudowywać jakby tej strony wydatkowej,  ponieważ tak jak 

powiedziałem po pierwsze rosną wydatki bieżące, a po drugie jesteśmy na etapie 

realizacji bardzo dużych inwestycji. Tylko  przypomnę cała południowa część budowa 

kanalizacji, rozpoczęły się prace z budową drogi Porąbki – Bieliny zupełnie nowy ciąg 

drogowy warty 13 000 000 zł, trwają prace związane z budową budynków w Hucie 

Szklanej, kończymy budowę sali w Hucie Nowej, trwają prace przy cmentarzu w 

Bielinach, w Napękowie droga Pod Borem praktycznie pierwsza warstwa asfaltu została 

położona na tym ciągu drogowym. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LV/440/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2023-2045 



 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/440/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej na lata 2023-2045 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 



13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LV/440/23 w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 

2023-2045 została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/441/23 w sprawie zmian w budżecie 
gminy na 2023 rok 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LV/441/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 

2023 rok  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/441/23 w sprawie zmian w budżecie gminy 
na 2023 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 



lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LV/441/23 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2023 rok została 

w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/442/23 w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXXVII/275/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w 
sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet przysługujących 
sołtysom Gminy Bieliny 

 

Pan Wójt powiedział, że kolejne trzy projekty uchwał dotyczą diet sołtysów, 

radnych i przewodniczącego rady. Nic się tu nie zmienia, jeśli chodzi o wartości, nie 

ma żadnych ruchów związanych w kwestii merytorycznych, jeśli chodzi o diety. 

Natomiast pojawiła się interpretacja, że uchwały, które podejmowaliśmy w 2021 roku 

są aktem prawa miejscowego i powinny podlegać publikacji w Dzienniku Urzędowym 

Wojewody. Wojewoda wystąpił do nas z pismem, że jeżeli  nie był publikowane to 

należy podjąć działania żeby je opublikować. Pytań brak. 



 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LV/442/23 w sprawie zmiany uchwały Nr 

XXXVII/275/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia 

wysokości i zasad przyznawania diet przysługujących sołtysom Gminy Bieliny 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/442/23 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXVII/275/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie 
ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet przysługujących sołtysom Gminy 
Bieliny 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 



8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LV/442/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/275/21 Rady 

Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości i zasad 

przyznawania diet przysługujących sołtysom Gminy Bieliny została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/443/23 w sprawie zmiany uchwały 
Nr XXXVII/276/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w 
sprawie określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnych Rady Gminy 
Bieliny. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu Nr LV/443/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/276/21 

Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie określenia wysokości i 

zasad wypłacania diet radnych Rady Gminy Bieliny 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/443/23 w sprawie zmiany uchwały Nr 
XXXVII/276/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie 
określenia wysokości i zasad wypłacania diet radnych Rady Gminy Bieliny. 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 



Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LV/443/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XXXVII/276/21 Rady 

Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie określenia wysokości i zasad 

wypłacania diet radnych Rady Gminy Bieliny została w głosowaniu imiennym przyjęta 

15 głosami „za”.  



9. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/444/23 w sprawie zmiany uchwała 
Nr XXXVII/277/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w 
sprawie ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety dla Przewodniczącego 
Rady Gminy Bieliny 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LV/444/23 w sprawie zmiany uchwała Nr 

XXXVII/277/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie 

ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety dla Przewodniczącego Rady Gminy 

Bieliny 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/444/23 w sprawie zmiany uchwała Nr 
XXXVII/277/21 Rady Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie 
ustalenia wysokości i zasad wypłacania diety dla Przewodniczącego Rady Gminy 
Bieliny 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 



5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała  Nr LV/444/23 w sprawie zmiany uchwała Nr XXXVII/277/21 Rady 

Gminy Bieliny z dnia 29 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości i zasad 

wypłacania diety dla Przewodniczącego Rady Gminy Bieliny została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/445/23 w sprawie zmiany uchwały 
w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy 
Bieliny za 2023 rok 

 
Pan Wójt powiedział: Szanowni Państwo proponujemy zmiany w programie 

rozwiązywania problemów alkoholowych oraz przeciwdziałania narkomanii. 

Przeanalizowaliśmy  wykonanie budżetu roku poprzedniego i nie została wykorzystana 

kwota 15 625,55 zł. Zgodnie z przepisami niewykorzystane w danym roku środki 

przechodzą do programu roku następnego stąd też chcemy wprowadzić te środki na rok 

2023. 

 Proponujemy zwiększenie tych wydatków w następujący sposób: 

- 4 000,00 zł w pkt. VIII zadanie 1: ,, Zwiększenie dostępności pomocy terapeutycznej i 

rehabilitacyjnej dla osób uzależnionych od alkoholu ‘’  

- 4 000,00  zł w pkt. VIII zadanie 2: ,, Udzielanie rodzinom, w których występują  

problemy alkoholowe pomocy psychospołecznej i prawnej,  w szczególności  ochrony 

przed przemocą  w rodzinie’’  



- 7 625,55 zł  w pkt. VIII zadanie 3: ,, Prowadzenie profilaktycznej działalności  

informacyjnej i edukacyjnej w zakresie  rozwiązywania  problemów alkoholowych  i 

przeciwdziałania  narkomanii  oraz uzależnieniom  behawioralnym  w szczególności  dla 

dzieci i młodzieży. 

To są środki których, nie możemy przeznaczać na działania inwestycyjne, czyli 

nie możemy z tych środków budować dróg, wodociągów, kanalizacji. To są środki, które 

mają przeciwdziałać narkomanii i alkoholizmowi. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały  Nr LV/445/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bieliny za 2023 rok. 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/445/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie 
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 
Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bieliny za 2023 rok 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 



4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LV/445/23 w sprawie zmiany uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego 

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Gminy Bieliny za 2023 rok została w głosowaniu 

imiennym przyjęta 15 głosami „za”.  

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/446/23 w sprawie zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania 
lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas 
nieoznaczony. 

 

Pan Wójt powiedział min.: Szanowni państwo jest to aktualizacja uchwały i 

dostosowanie do obowiązujących przepisów. Zgodnie z art. 18 ust.2 pkt.9 lit. a ustawy o 

samorządzie gminnym: „Do wyłącznej właściwości rady gminy należy podejmowanie 

uchwał w sprawach majątkowych gminy, przekraczających zakres zwykłego zarządu”.  

Proponujemy, aby konieczność uchwały Rady Gminy była w przypadku kiedy wartość 

transakcji przekracza 50 000 zł i też utrzymujemy to na takim poziomie jak było do tej 

pory. W  uchwale zostały określone zasady z zakupem gruntów przez gminę, bo takie 

sytuacje się pojawiają. Przykład to np. budowa chociażby sieci kanalizacyjnej,  gdzie 

trzeba kupić  fragment  działki pod przepompownię ścieków. 

Stoimy na stanowisku, że Gmina Bieliny nie ma dużo gruntów w związku z 

powyższym nie będziemy sprzedawać gruntów, ale są wyjątki, gdzie nie ma 



uporządkowanego stanu prawnego, wówczas rzeczywiście my podejmujemy taką 

decyzję i wykonywany jest podział i sprzedajemy fragment. Zostały również ustalone 

zasady wydzierżawiania i wynajmu. Pytań brak. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LV/446/23 w sprawie zasad nabywania, zbywania i 

obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas 

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony  

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/446/23 w sprawie zasad nabywania, 
zbywania i obciążania nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania 
na czas oznaczony dłuższy niż 3 lata lub czas nieoznaczony 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 



7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 

10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LV/446/23 w sprawie zasad nabywania, zbywania i obciążania 

nieruchomości oraz ich wydzierżawiania lub wynajmowania na czas oznaczony dłuższy 

niż 3 lata lub czas nieoznaczony  została w głosowaniu imiennym przyjęta 15 głosami 

„za”.  

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/447/23 w sprawie powołania 
Zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów 
powszechnych na kadencję 2024- 2027 

 

Pan Wójt przedstawił projekt uchwały: Szanowni państwo jak państwo wiecie w 

kompetencji rady jest przeprowadzenie wyborów  na ławników. Kończy się kadencja 

obecnych ławnik i został uruchomiony cały proces związany z przygotowaniem do 

kolejnych wyborów i między innymi jednym z elementów jest powołanie 

zespołu do spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na 

kadencję 2024 – 2027.  Państwo radni na komisjach dyskutowali, kto ewentualnie mógłby 

zasiadać w komisji. Pan przewodniczący wskaże osoby zaproponowane do pracy w 

komisji. 

Przewodniczący Rady Gminy Bieliny odczytał zaproponowane na posiedzeniu 

wspólnym komisji rady gminy Bieliny osoby do pracy w zespole: 

Jadwiga Wójcik – Przewodnicząca Zespołu, Dorota Rzepka – Zastępca 

Przewodniczącego Zespołu, Jan Brożyna, Henryk Durlej, Krzysztof Pawlik – członkowie 

Zespołu. Zaproponowane osoby wyraziły zgodę na prace w Zespole ds. zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencje 2024 – 2027. Pytań brak. 

 



Przewodniczący Rady Gminy Bieliny Józef Gawęcki zarządził głosowanie nad 

przyjęciem projektu uchwały Nr LV/447/23 w sprawie powołania Zespołu do spraw 

zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na kadencję 2024- 

2027 

 

głosowanie Rozpatrzenie projektu uchwały Nr LV/447/23 w sprawie powołania Zespołu do 
spraw zaopiniowania kandydatów na ławników do sądów powszechnych na 
kadencję 2024- 2027 

jednostka Rada Gminy 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 30 maja 2023 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła 

Podsumowanie 

 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

 

lp nazwisko imię głos 

1 Bernat Elżbieta ZA 

2 Bernat Robert ZA 

3 Bęben Jerzy ZA 

4 Brożyna Jan ZA 

5 Brożyna Marcin ZA 

6 Brożyna Marek ZA 

7 Durlej Henryk ZA 

8 Gawęcki Józef ZA 

9 Herbuś Barbara ZA 



10 Pawlik Krzysztof ZA 

11 Piotrowski Dariusz ZA 

12 Rzepka Dorota ZA 

13 Sala Dariusz ZA 

14 Sitek Grażyna ZA 

15 Szczepaniak Emil ZA 

 
Pan Józef Gawęcki Przewodniczący Rady Gminy Bieliny ogłosił wynik 

głosowania imiennego. 

 

Uchwała Nr LV/447/23 w sprawie powołania Zespołu do spraw zaopiniowania 

kandydatów na ławników do sądów powszechn 

 

13. Pytania/Odpowiedzi 
 

Pan Wójt przedstawił następujące informacje:  

 

- budujemy kanalizację na południu gminy i  proszę państwa o przekazywanie 

informacji, aby mieszkańcy do tej kanalizacji się podłączali. Wydatkujemy naprawdę 

bardzo duże środki. Zdaję sobie sprawę, że przy tej budowie, szczególnie w tej chwili 

mówię o Lechowie i o Makoszynie jeszcze nie jest wszystko uporządkowane, nawet 

tam gdzie przeszli z tymi robotami głównymi. Będą się co chwilę pojawiać jeszcze 

kwestie związane z zapadnięciem gruntu, z uszkodzeniem drogi, z poprawkami. Proszę 

o wyrozumiałość i cierpliwość musi to wszystko się odleżeć i wtedy jeszcze będą ci 

wykonawcy wracać do tego i  uzupełniać, naprawiać. 

- jeśli chodzi o kwestie straży i remizy:   

• Bieliny jest to w miarę temat uporządkowany, jeśli chodzi o samą remizę. Podjęliśmy 

decyzję o tym, że jakby na potrzeby straży nie jest do końca potrzebny cały budynek i 

on jest w tej chwili zagospodarowany 

•  jeśli chodzi o Hutę Nową budynek został przebudowany, straż ma dobre warunki 

• budujemy budynek remizo świetlicy w Makoszynie i pracę już są mocno 

zaawansowane.  

• rozpoczynamy przebudowę budynku w Belnie  

• Lechów jest uporządkowany, jeśli chodzi o kwestie lokalowe. 

Można powiedzieć, że jeśli chodzi o lokale straży pożarnej to temat będzie zamknięty. 

Pracujemy nad tym, żeby też sprzętowo był zamknięty. Jest ogłoszony przetarg 

w ramach Związku Gmin Gór Świętokrzyskich. Ostatnią informację mamy taką, że w 

najbliższy poniedziałek będzie otwarty przetarg. Plan jest taki, że tymi dwoma 

projektami kwestie straży będziemy mieć już uporządkowane i to na dobrym poziomie.  



Pan Stanisław Gawęcki sołtys sołectwa Huta Stara zwrócił uwagę na straż, 

która w nocy, nad rannej jedzie głośno na sygnale i czy mogłaby je wyłączyć. Ostatnio 

alarm włączył się Na Świętym Krzyżu nad ranem, kiedy nie ma ruchu. 

Pan Wójt odpowiedział, że były to ślepe alarmy. Ostatni był na Świętym 

Krzyżu, ale w Hucie Szklanej też był. Jest to połączone ze stanowiskiem kierowania, 

jak zadziała czujka to  włącza się alarm, uruchamia całą  można powiedzieć kawalerię, 

łącznie z tym, że jadą też Kielce. 

Radny Pan Henryk Durlej, który jest Komendantem Gminnym Ochotniczych 

Straży Pożarniczych powiedział, że przepis mówi wyraźnie, żeby był samochód 

samochodem uprzywilejowanym to musi mieć włączone sygnały dźwiękowe i 

świetlne. Nie da się inaczej. Jeżeli by tych warunków nie spełnił to nie jest 

samochodem uprzywilejowanym. Ma to dobry skutek, dlatego, że  jeżeli powstaje 

pewnego typu zdarzenie na terenie wsi, miasta, czy osady to takie sygnały pobudzają 

mieszkańców do wstania, zainteresowania się i jednocześnie może pomocy 

poszkodowanym. Ma to złe i dobre skutki. 

Pan Wójt powiedział, że niestety te czujki wywołują te ślepe alarmy, ale nie mamy 

na to wpływu.  

Pan Wójt powiedział, że jeżeli chodzi o  kwestię budowy drogi od Porąbek do 

Bielin to są już w tej chwili  intensywne prace polowe, są utrudnienia związane z 

przejeżdżaniem z jednej strony na drugą stronę. Wykonawca dostał polecenie, żeby 

umożliwić przejazd na drugą stronę drogi rolnikom. Może się zdarzyć, że to nie będzie 

na każdej działce. 

 W najbliższą niedzielę tj. 4 czerwca w Hucie Szklanej odbędzie się Dzień 

Świętokrzyskiej Truskawki 

Niestety ze stadionem w Bielinach mamy problem. Zerwaliśmy z firmą umowę, 

ponieważ nie wywiązała się z umowy, Zerwaliśmy umowę, naliczyliśmy kary, 

oczywiście będziemy tych kar dochodzić na etapie postępowania sądowego. Dlaczego 

się nic nie robi? Nie jest to wszystko takie proste. Cała inwestycja miała kosztować w 

granicach 1 600 000 zł, ale to było przed wybuchem wojny na Ukrainie, przed inflacją, 

przed wzrostem cen. Dzisiaj jak ogłosimy przetarg to sądzę, że przynajmniej dwa razy 

tyle to będzie kosztowało, a te pieniądze, które mamy pozyskane one są określone 

kwotowo, więc my w tej chwili zanim jeszcze ogłosimy przetarg to szukamy 

możliwości dodatkowego finansowania. W związku z powyższym mamy pomysł na 

to, rozwiązanie, ale nie mogliśmy jakby wyprzedzać ogłoszenia przetargu przed 

złożeniem wniosku. Został złożony nowy wniosek i zobaczymy co z tego wyniknie. 

Planujemy, aby do końca czerwca ogłosić przetarg na wyłonienie nowego wykonawcy 

przebudowy tego stadionu. 

- będziemy realizować koszenie poboczy przy drogach gminnych i przy drogach 

powiatowych oraz bieżące naprawy dróg 

 

Pan Stanisław Gawęcki sołtys sołectwa Huta Stara zapytał, czy jest już przetarg 

na drogi dojazdowe do pól. 

Pan Wójt odpowiedział, że już jest.  Przetargi jest, pokazujemy szeroki zakres, 

ale wyznaczamy kolejność do roboty. 



 14. Zamknięcie obrad sesji 
 

Pan Przewodniczący Józef Gawęcki podziękował zebranym i o godzinie 11.40. 

zakończył obrady sesji Rady Gminy Bieliny.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano.  

 

Protokółowała: Agata Sala  

 

Przewodniczył: Józef Gawęcki  

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


